

တၢ်ဆးလီၤမံၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအမ့ၢ်နံၤ



လၢကဆးလီၤမံၤလၢ နတၢ်ထၢန့ၣ်တၢ်ဖးအလီၢ် လၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအမ့ၢ်နံၤအဂီၢ်,
ဟဲစီၢ်တၢ်အုၣ်အသးတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအလီၢ် လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤလၢလၢအံၤအကျါတခါတက့ၢ်.

1 တၢ်အုၣ်သး (ID) ယုၣ်ဒီးမံၤ ဒီးလီၢ်အိၣ်ဆိးထံး လၢကတီၢ်အံၤ

- အိၣ်ဒီးမံၣ်န့ၣ်စိထၣ် (Minnesota) ပုၤနီၣ်သိလုၣ်အလံာ်ပျဲ လၢအဖိးသဲစး, ပုၤမၤလိတၢ်ဖိအလံာ်ပျဲ ဟ့ၣ်ခွဲး မ့တမ့ၢ် တၢ်အုၣ်သး (ID), မ့တမ့ၢ် လံာ်တူၢ်လီၢ်စုလၢတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ် တမံၤမံၤ.
- တၢ်ကဲကလုာ်အုၣ်ထၢလံာ်အုၣ်သး (Tribal ID) ယုၣ်ဒီးမံၤ, လီၢ်အိၣ်ဆိးထံး, တၢ်ဂီၤဒီးဆးလီၤမံၤန့ၣ်လီၤ.

2 တၢ်ဂီၤတၢ်အုၣ်သး (Photo ID) ဟ်ယုၣ်ဒီး လံာ်တီၢ်လံာ်မိလၢ မံၤဒီး လီၢ်အိၣ်ဆိးထံးလၢကတီၢ်အံၤ

တၢ်ဂီၤတၢ်အုၣ်သးလၢတၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လီၢ် ယုၣ်ထၢတခါတက့ၢ်. အမ့ၢ်နံၤလၢကဲကွၢ်ဝဲသ့လီၤ.

ပုၤနီၣ်သိလုၣ်အလံာ်ပျဲ, ကီၢ်စဲၣ်တၢ်အုၣ်သး (ID) မ့တမ့ၢ် ပုၤမၤလိတၢ်ဖိအလံာ်ပျဲ ဟ့ၣ်ခွဲးလၢတၢ်ထုးထီၣ်အီၤခိဖျါကီၢ်စဲၣ်တခါခါ အမဲရကၤအလံာ်ခိကီၢ် (U.S. Passport)

အမဲရကၤ (U.S.) အသးမုၢ်ဒိၣ် မ့တမ့ၢ် သးလီၢ်လံၤ တၢ်အုၣ်သး (ID)

အုၣ်ထၢတၢ်အုၣ်သး (Tribal ID) ယုၣ်ဒီးမံၤ, ဆးလီၤမံၤဒီး တၢ်ဂီၤ

မံၣ်န့ၣ်စိထၣ် (Minnesota) ဖျၢၣ်စိမိၤ, ခိလုၣ်ကီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လီၤဆိခိလုၣ်ကီၢ်တၢ်အုၣ်သး (ID)

မံၣ်န့ၣ်စိထၣ် (Minnesota) တီၤထီက့ၢ် လံာ်အုၣ်သး (ID)

လံာ်တီၢ်လံာ်မိလၢတၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လီၢ် ယုၣ်ထၢတခါတက့ၢ်. တၢ်ဒုးန့ၣ်အီၤလၢအိၣ်လဲး ဩနဲးပိးလိအလီၤသ့ဝဲလီၤ.

ကနွဲစရီ, စုစရီ မ့တမ့ၢ် တၢ်စးထီၣ်တၢ်မၤစၢၤ တၢ်ဟ်ဖျါအလဲ မ့တမ့ၢ် အမ့ၢ်နံၤ လၢအသိ ၃၀ အတီၢ်ပူၤ လၢတၢ်ယုၣ်ထၢအမူးလၢ-

- * လီၤတဲစိ, ကွဲၤဟူဖျါ မ့တမ့ၢ် အုထၢၣ်နဲး
- * တၢ်ဘၣ်အၢဘၣ်သိ, ထံဘၣ်အၢကျါ, လီၤမုၢ်အူ, ကံသဝံ မ့တမ့ၢ် ထံ
- * စုတးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ မ့တမ့ၢ် ခြးဒုးကနွဲစးကု
- * တၢ်ဒီးလဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ပိၣ်လီၤတၢ်အလံာ်ပျဲ

တၢ်ဒီးလဲလီၤတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအလီၢ်လၢ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဒီးလဲတၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤလၢအဖိးသဲစးတုၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအမ့ၢ်နံၤ

က့ၢ်ဖိအလဲလၢကတီၢ်အံၤတၢ်ဟ်ဖျါ

...မဲၣ်ညါတကဘျးအဆး

တၢ်ဆးလီၤမံၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးအမ့ၢ်န့ၢ်



ဆးလဲၤဆူလီၢ်ခံတကၠး...

3 ပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးလၢအဆးလီၤမံၤ လၢအဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျၢၤ နလီၢ်အိၣ်ဆိးထံးသ့

ပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးလၢအဆးလီၤတၢ်မံၤလၢနဟီၣ်ကဝီၤ လဲၤဒီးန့ၢ်ဆူတၢ်ဟ့ၣ်
တၢ်ဖးအလီၢ်လၢကဆးလီၤမံၤလၢတၢ်ဆိၣ်လီၤသးလၢတၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျၢၤနလီၢ်အိၣ်ဆိးထံးသ့န့ၣ်
လီၤ. တၢ်အံၤတၢ်သ့ၣ်ညါအိၣ်အမ့ၢ် ‘တၢ်အုၣ်ကီၤသး’ န့ၣ်လီၤ. ပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖးလၢအဆးလီၤတၢ်မံၤတဖၣ်
အုၣ်ကီၤအသးလၢ ပှၤဟ့ၣ်တၢ်ဖး ၈ ဂၤအဂီၢ်သ့န့ၣ်လီၤ. ပှၤမ့ၢ်အုၣ်ကီၤသးလၢ နဂီၢ်အယိၣ်နအုၣ်ကီၤနသး
လၢပှၤအဂၤအဂီၢ် တသ့ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

4 ခီလုၣ်ကီၢ်ပှၤကီၢ်ဖိ အတၢ်အုၣ်သး (ID) ယုၣ်ဒီးဟံၣ်ဃီတၢ်အိၣ်ဆိးလီၢ် မံၤစရီ

ခီလုၣ်ကီၢ် ဒီးဖှၣ်စိမိၤတဖၣ် ဆူၤ ပှၤကီၢ်ဖိအတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအလီၢ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးလၢအဖိးသဲစးစရီန့ၣ်
လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်လၢတၢ်ကွဲးနီၣ်မံၤစရီပှၤန့ၣ်, ၵးန့ၣ်နခီလုၣ်ကီၢ် တၢ်ဂီၤ ID လၢကမၤလၢပှၤနတၢ်ဆးလီၤမံၤ
အဂီၢ်တက့ၢ်.

5 တၢ်ဆးလီၤမံၤလၢအဖိးသဲစးလၢ လီၢ်ကဝီၤတၢ်လီၢ်တတီၤဃီ

နမ့ၢ်ဆးလီၤမံၤလၢဟီၣ်ကဝီၤတၢ်လီၢ် ဘၣ်ဆၣ်နဆိတလဲမံၤ မ့တမ့ၢ် နသးလီၢ်ကျဲဆူဟီၣ်ကဝီၤတၢ်လီၢ်တ
တီၤဃီန့ၣ်, လိၣ်ဘၣ်လၢနဘၣ်တဲတၢ်ယုထာမူးစံၣ်ညါၣ်ကီၢ်လၢနမံၤလၢအပှၤကီၢ် မ့တမ့ၢ် နလီၢ်အိၣ်ဆိး
ထံးန့ၣ်လီၤ.

6 တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ရၤလီၤလၢတၢ်စၢၤခံလၢတၢ်ဆးလီၤမံၤ

နမ့ၢ်ဆးလီၤမံၤလၢဟ့ၣ်တၢ်ဖးလၢ အသီ ၂၀ အတီၢ်ပှၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဖးန့ၣ်, နကဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်
ညါခိဖျိလံာ်ပရၢလၢ တၢ်စၢၤခံလၢ တၢ်ဆးလီၤမံၤန့ၣ်လီၤ. စူးကါတၢ်အံၤ ဒ်အမ့ၢ်တၢ်အုၣ်အသးလၢ တၢ်အိၣ်
တၢ်ဆိးအလီၢ်လၢကဆးလီၤမံၤအဂီၢ်တက့ၢ်.

7 ပှၤမၤတၢ်ဖိအိၣ်ဆိးလၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အလီၢ်တဖၣ်

နမ့ၢ်အိၣ်ဆိးလၢတၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အလီၢ်လၢပှၤဟ့ၣ်ဒုးအိၣ်န့ၣ်, ပှၤမၤတၢ်ဖိလဲၤဒီးန
ဆူတၢ်ထၢန့ၣ်တၢ်ဖးအလီၢ် လၢကမၤလီၤတၢ်နလီၢ်အိၣ်ဆိးထံးအဂီၢ်သ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤတၢ်သ့ၣ်
ညါအိၣ်လၢ အမ့ၢ် ‘တၢ်အုၣ်ကီၤသး’ န့ၣ်လီၤ. ပှၤမၤတၢ်ဖိ အုၣ်ကီၤအသးလၢ ပှၤလၢ
အကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢအဟ့ၣ်တၢ်ဖးတဖၣ် လၢအအိၣ်ဆိးလၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အလီၢ်သ့န့ၣ်လီၤ.

မံၣ်န့ၣ်စိထၣ်ကီၢ်စံၣ်န့ၣ်ရှဲၣ်ဝဲၤဒၤ: (Office of the Minnesota Secretary of State)
mnvotes.org • 1-877-600-VOTE